
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. juli 2020 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1449 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.   

 

 

Spørgsmål nr. 1449:  

” Kan ministeren redegøre for, hvorfor man har valgt at afregne på timebasis 

frem for en fastprisaftale i forbindelse med advokatundersøgelsen af 

direktøren for Statens Serum Instituts særaftaler og habilitet m.m.? ” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriets afregning med Kammeradvokaten er baseret på et af 

Kammeradvokaten udarbejdet salæroverslag, som afspejler dels undersøgelsens esti-

merede timeforbrug dels timesatsen for den personalekategori den enkelte alloke-

rede advokat eller advokatfuldmægtig tilhører, jf. bestemmelserne i kontrakten af  

18. december 2014 mellem Finansministeriet og Advokatfirmaet Poul Schmith om  

levering af juriske ydelser.   
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